

dans les deux boîtes qui leur furent expédiées; que M. Moreau admet que la boîte 1137 ne pouvait pas contenir les marchandises de Cartier et celles manquant à Hudon & Ouellette; que leur prétention était que la troisième boîte de Hudon & Ouellette était différente de celle de Cartier; qu'il n'a pas trouvé une deuxième boîte chez Cartier; qu'une troisième boîte, si elle a été expédiée, n'a pas été entrée dans les livres de Liddell & L'Espérance, et qu'elle a pu être expédiée sans adresse ou soustraite; que plus tard Liddell & L'Espérance ont prétendu que les marchandises manquant à Hudon & Ouellette ont dû être mises dans la boîte 1137 du demandeur, mais qu'il n'y en a aucune preuve quelconque ni même aucun indice, car M. Moreau déclare que c'était impossible, la boîte 1137 était trop petite, et qu'elle suffisait à peine pour les marchandises de Cartier, laquelle comprenait outre les effets achetés chez Liddell & L'Espérance cinq douzaines des grands chapeaux achetés chez Waldron & Drouin;

Considérant que l'emprisonnement était un abus injustifiable et n'avait pour objet que de forcer le demandeur à payer \$106 qu'on réclamait illégalement de lui;

Considérant que ces procédés illégaux ont causé un dommage considérable au demandeur, mais que sa ruine complète a été entraînée par le procès criminel que ledit L'Espérance lui a fait subir et qui a commencé dans les circonstances ci-dessus relatées;

Arbitrant les dommages à la somme de \$500 réclamée.

Condamne les défendeurs conjointement et solidairement à payer au demandeur ladite somme de \$500 avec intérêts et dépens,

Et adjugeant sur la motion des Défendeurs pour amendment leur plaidoyer, vu que dans les circonstances cet amendement est tardif et en outre mal fondé, renvoie la dite motion avec dépens.

CONFIRMATION DU JUGEMENT

La Cour d'Appel, (les honorables juges Blanchet, Hall, Wurtele, Ouimet et Charbonneau *ad hoc* siégeant) a, le 25 février 1904, confirmé comme suit le jugement prononcé par la Cour Supérieure le 8 mai 1903.

"La Cour, etc.
"Considérant qu'il n'y a pas mal jugé dans le jugement rendu par la Cour Supérieure, siégeant à Montréal, dans le district de Montréal, le huitième jour de mai 1903 et dont est appel, confirme ledit jugement avec dépens contre les appelants en faveur dudit intimé."

Evaluations de 1903

Etat de l'évaluation des terrains et des bâtisses appartenant à la Ville de Montréal, d'après les rôles de cotisation de 1903 (cette évaluation ne comprend pas les réductions.)

QUARTIERS	Valeur des terrains	Valeur des bâtisses	Valeur totale
Est.....	\$ 2,865,320	\$ 3,052,970	\$ 5,918,290
Centre.....	4,520,000	4,867,000	9,387,000
Ouest.....	6,331,600	6,535,795	12,867,395
Sainte-Anne.....	8,823,915	7,846,080	16,669,995
Saint-Joseph.....	6,295,880	4,865,050	11,160,930
Saint-Georges.....	17,359,850	15,208,800	32,568,650
Saint-André.....	15,292,325	8,934,550	24,226,875
Saint-Laurent.....	7,193,630	9,704,190	16,897,820
La Fontaine.....	5,443,835	7,485,100	12,928,935
Papineau.....	4,027,245	5,160,375	9,187,620
Saint-James.....	3,725,030	4,846,900	8,571,930
Sainte-Marie.....	4,534,670	4,966,190	9,500,860
Hochelaga.....	2,161,250	3,041,150	5,202,400
Saint-Jean-Baptiste.....	4,173,360	3,808,190	7,981,550
Duvernay.....	2,083,930	3,936,420	6,020,350
Saint-Gabriel.....	1,404,520	1,483,850	2,888,370
Saint-Denis.....	1,825,385	3,114,450	4,939,835
	2,206,690	1,883,475	4,090,165
	\$100,268,435	\$100,740,535	\$201,008,970

WM. ROBB,
Trésorier de la Ville

Cartier's goods and those purchased by Hudon & Ouellette; that their contention was that Hudon & Ouellette's third box was different from that of Cartier; that a second box was not found at Cartier's; that if a third box was forwarded, the same was not entered in the books of Liddell & L'Espérance, and that it may have been sent without any address or stolen; that later on Liddell & L'Espérance claimed that the goods intended for Hudon & Ouellette and which were missing must have been placed in Plaintiff's box (1137), but that there is no proof or presumption whatever in support of such contention, and Mr. Moreau declares that this was impossible, box 1137 being too small and hardly sufficient for Cartier's goods, the same containing, in addition to the goods purchased at Liddell & L'Espérance's store, 5 doz. large hats bought from Waldron & Drouin;

Considering that the imprisonment was an unjustifiable abuse, and that the sole object thereof was to compel Plaintiff to pay the \$106 illegally claimed from him;

Considering that these illegal proceedings caused considerable damage to Plaintiff, but that his complete ruin was the consequence of the criminal suit which the said L'Espérance instituted against him, and which originated under the circumstances above mentioned;

Fixing the damages at the sum of \$500 claimed;

Condemns Defendants, jointly and severally, to pay Plaintiff the said sum of \$500, with interest and costs.

And as regards Defendants' motion to amend their plea, inasmuch as said amendment is asked for too late, and is moreover unfounded, said motion is dismissed with costs.

CONFIRMATION OF JUDGMENT

The Court of Appeal (Their Lordships Judges Blanchet, Hall, Wurtele, Ouimet and Charbonneau, sitting *ad hoc*), confirmed, on the 25th of February, 1904, the judgment pronounced by the Superior Court, the 8th of May, 1903, in the following terms:—

The Court, etc.

Considering that there was no error in the judgment, rendered by the Superior Court, sitting at Montreal, in the District of Montreal, the 8th day of May, 1903, and of which there was an appeal, doth confirm the said judgment, with costs against the Appellants in favor of the Respondent.

Valuations, 1903

STATEMENT showing the value of the land in the City of Montreal, also the value of the buildings erected thereon, from the Assessment Rolls of 1903 (original assessment not recognizing reductions.)

WARDS	Value of the Land	Value of Buildings	Total Value
East.....	\$ 2,865,320	\$ 3,052,970	\$ 5,918,290
Centre.....	4,520,000	4,867,000	9,384,000
West.....	6,331,600	6,535,795	12,867,395
St. Ann's.....	8,823,915	7,846,080	16,669,995
St. Joseph.....	6,295,880	4,865,050	11,160,930
St. George.....	17,359,850	15,208,800	32,568,650
St. Andrew.....	15,292,325	8,934,550	24,226,875
St. Lawrence.....	7,193,630	9,704,190	16,897,820
St. Louis.....	5,443,835	7,485,100	12,928,935
La Fontaine.....	4,027,245	5,160,375	9,187,620
St. James.....	3,725,030	4,846,900	8,571,930
Papineau.....	4,534,670	4,966,190	9,500,860
St. Mary's.....	2,161,250	3,041,150	5,202,400
Hochelaga.....	4,173,360	3,808,190	7,981,550
St. Jean Baptiste.....	2,083,930	3,936,420	6,020,350
Duvernay.....	1,404,520	1,483,850	2,888,370
St. Gabriel.....	1,825,385	3,114,450	4,939,835
St. Denis.....	2,206,690	1,883,475	4,090,165
	\$100,268,435	\$100,740,535	\$201,008,970

WM. ROBB,
City Treasurer.